
操作指南Hero

6人群组对讲
感谢您选择FreedConn（路翼）头盔蓝牙通讯对讲耳机Hero 。 
通过购买FreedConn（路翼）的产品，您将获得最贴心的保障和最无忧的售后。我们带给您的所有产品都是按照性
能和安全的最高标准制造。并且，我们提供2年的全面保修作为我们客户服务和客户满意理念的一部分。我们希望
您的此次购物将可以给您带来多年优质体验。
安全提示：
*骑行中佩戴FreedConn头盔耳机会降低您的耳朵收听周围环境声音的能力。长期以最大音量听音乐，再加上暂
时适应性，会使人听不到柔和的声音，可能会导致永久性的听力损伤。
温馨提示：
*为了使您能够获得最佳的音质体验效果，建议您安装时尽量确保耳机单元到耳朵的距离保持在2毫米的距离以
内。
* 确保您的 HERO电池在初次使用前至少充电 2 小时。

欢迎!

基础功能操作 音乐分享

2-6人群组对讲 连接两台手机

切换手动或自动来电接听

1：开关机键/对讲键 2：音量加键/上一曲

3：多功能键 4：音量减键/下一曲

1
3

2

4

开机:长按 2秒 音量加:长按
关机:长按 3秒 上一曲：单击
连接手机:关机状态，长按8秒
清除配对:开机状态，长按开机键8秒

暂停/播放音乐:单击
接听电话:单击
结束电话：单击
拒接电话：长按2秒
语音呼叫：长按2秒

单击

关机状态下，A-F依次按开关机键8秒到配对状态1

2.当小队人数=6人直接开启对讲1.当队员人数≤5人时，需在报数为“末”位的主机上双击对讲按钮才可启动群组对讲！

主机自动播报号数：“1号......6号”

按住
8秒

任意一个队员单击对讲键发起配对2

等待自动完成配对3

开始对讲4

群组通话断开/恢复连接
注意：在群组通话时单击“对讲键”会断开前后序号的机器连接，再单击对“讲键”连后一台，或双击“对讲键”            连前一台。

5

双击

 A FB ...... 查看组队号码

产品技术参数

产品清单

产品售后技术支持
音量减:长按

安装步骤

1 2 3

4 5

3. 将魔术贴贴到头盔内侧

4. 将耳机贴到魔术贴上 5. 将耳机插头插入耳机孔

1. 将夹子安在头盔左侧合适的位置 2. 将主机固定在夹子上

下一曲：单击

注意：开始配对之前，必须删除所有设备中的配对信息。

1

注意：此操作只能在两台设备之间配对分享，不能有第三台Hero配对信息。

注意：只有分享方才能单击多功能键暂停音乐，被分享方不能执行此操作，否则直接退出音乐分享。

注意：1.当A分享给B音乐时，任意一方双击对讲键，分享方A的音乐都不会暂停。AB都可以双击对讲键回连。2.更换分享方:需要AB双方都暂停音乐，然后谁按播放键谁为分享方。

1.请参照2-6人群组对讲操作，建立两人对讲状态，然后关机。2.A和B机各自连接手机蓝牙，打开音乐app；此时需双方都暂停播放。
双击任意一台主机对讲键建立双方的音乐分享模式2

分享方按播放键，分享音乐(谁按播放键，谁为分享方)。3

双击任意一台主机对讲键退出/回连音乐分享4

单击A或B

双击A或B

双击A或B

只能在各自手机音乐app连接后点击播放，才播放哪台手机的音乐（播放暂停，上下曲，音量调节请参照前面章节）。

A在通话时B有来电，按一下多功能键结束A通话，再按一下多功能键接通B来电。

1 在关机状态下，长按开机键8”与其中一部手机配对，然后再次关机并与另一部手机重复该操作，即可与另一部手机配对。

2 两台手机播放音乐的操作：

3 两台手机来电接听的操作：

按住
8秒

语言切换

连接第三方蓝牙耳机 蓝牙版本： 5.1
频率： 2.4 GHz
重量： 48克
尺寸: 90mmx48mmx21mm
电源适配器: 直流电5V 1A
电池容量： 1100mAH
电池类型：可充电锂聚合物电池

电池材料：锂离子聚合物
电池型号：802060
电压：3.7V
功率：4.07Wh
对讲时长：30小时
音乐时间：约26小时
充电时间：约2小时
待机时间：蓝牙无连接无操作待机15分钟自动关机

请扫描二维码：

同时单击

同时按下开关机键+下一曲键(开机待机状态下)

同时单击

同时按下开关机键+多功能键(开机待机状态下)

2

其他蓝牙耳机品牌
按照说明进入配对模式

第三方蓝牙耳机开启配对状态开机待机状态，按“多功能键”8秒配对1

按住
8秒

轻按我方耳机“对讲键”即可与第三方耳机连接。3

单击

多人对讲配对后，在开机状态，长按开机键和多功能键3秒
按住
3秒

蓝牙主机x1 耳机夹子x2

耳机魔术贴x4 迷你麦克风魔术贴x2 充电线x1 用户手册x1

软/硬管二合一耳机X1

微信语音来电
微信来电只能在手机上操作接听与挂断
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https://manuals.plus/m/fc0776ee9249ca96d3e0df9ca94bd7d5c3d64caeb68d67c6344d483f0e496ecf


Operation GuideHero

Welcome!

Basic functions operation guide Music sharing

2-6 people group conference talking Connect to two mobile phones

Switch between manual answering and automatic answering

1.Switch on（off）button/    intercom button 2.Volume up/previous 

song button

Waterproof 6 people conference talking

3.Multi-function button 4.Volume down/next     song button

1
3

2

4

Switch On: Long press 2" Volume Up: Long  press
Switch Off: Long press 3" Previous Song: Short press
Connect to Mobile Phone: Long press 8" under the power off state
Pairing Information Restting:  Long press 8" under the power on state

Pause/Play Music: Short press
Answering A Call: Short press
Ending A Call:Short press
Rejecting A Call: Long press 2"
Voice Dial: Long press 2"

Long press the power on/off button of A to F devices about 8" to turn into pairing mode.
1

2.If there are 6 people in the team, you could start talking directly. 1.When the number of team members is ≤ 5, you need to double-click the intercom button on the last host in the queue to start group intercom!

Report serial number automatically : #1...#6

TAP 
1X

TAP 
1X

TAP 
1X

TAP 
1X

TAP 
1X

TAP 
2X

TAP 
2X

HOLD 

8"

HOLD 

3"

HOLD 

8"

One of the team members short press the intercom button to initiate pairing.
2

Wait for pairing to each other automatically .3

Start talking4

Group talking disconecting/reconnecting
Note:In a group talking,  short press the "intercom button" will disconnect your device with the previous and next mumbers. Then short press the intercom button again will connect to the next number, or "double" click the intercom button to connect to the previous number.

5

 A FB ...... How to check your series number in the team

Product parameters

Part list

After-sales technical support
Volume Down: Long  press

installation steps
1 2 3

4 5

3. Stick the Velcro pads onto the helmet's inner position nearby your ears.

4. Fix the speakers on the Vecros. 5.Get the USB jack plugged into the USB port on the Bluetooth host.

1.Attach the base to the appropriate position on the left side of the helmet.
2. Attach the bluetooth host into the base slot.

Next Song: Short press

Note: It's necessary to delete the pairing information in all devices before starting pairing.

1

Note: ① Music sharing only support two Hero pairing.             ② Meanwhile,the two device need to be in the music paused state.

Note: Only the one who shared the music could control the music.

Note: 1、When A shares music to B, press on intercom button of A or B， the music of A won’t pause. Both A and B can double click intercom button to reconnect.2、Change the one who sharing music: Both A and B pause music, then the sharing one will be  the one who press on the play button.

1.Refer to the "pairing method on P3 to establish a two-person     intercom state and then turn off the two devices.2.A&B connect to mobile phone and open music APP.

Double click the intercom button to turn to music shairing mode.2

Short press multi-function button on the one who wants to share music to another one.3

Dould click the intercom button of any of the two to get out of reconnect the music sharing mode. 4

A or B

TAP 
2X

A or B

A or B

It is needed to operate on the mobile phones for the first time playing music from different mobile phones.

Short press on the talking headset's multi-function button to hang up, and press again to answer another mobile's calling.

1 Under the power off state, long press on the switch on button for 8" to pair with one of the two phones, and then turn off the device again and repeated the action with another phone to get the another one paired.

2 How to operate music between two mobile phones?

3 How to answer calls by the two connected mobile phones?

HOLD 

8"

Switch language 

Pair with the the third brand intercom headset
Bluetooth version: 5.1
Frequency： 2.4 GHz
Weight： 48g
Host size: 90mmx48mmx21mm
Charging adapter: Direct current 5V 1A
Battery capacity： 1100mAH
Battery type: chargeable polymer 
lithium battery

Battery material: Ternary lithium material
Battery model: 802060
Voltage： 3.7V
Power： 4.07Wh
Intercom time: 30H
Music time: 26H
Charging time: 2H
Standby time: turn off automaticaly if there
is no any action on the device no connecting
with any other device for 15 minuntes

Scan the following code:

Under the standbye state, short press on switch on/off button & next song button at the same time.

Under the standby state, short press on switch on/off button & Multi-function button at the same time.

2

Other brand headset
(follow it's instruction  manual)

Turn the third brandintercom headset into pairing mode.
Under the standby state, long press the  multi-function button for 8".1

Short press on hero's multi-function button to start talking.3

While you are in a group and your device is power on state,long press the switch on & Multi-function button 3" to check the series number.

Bluetooth host x1 Fix base x2

Velcro pad x4 Soft micro Velcro pad x2 USB-C cable x1 Manual x1

Microphone & speaker X1

To answer a wechat calling
We-chat voice calls can only be answered and hung up viathe mobile phone.

1

2

3

4

5

6

7

8

Make & receive phone calls

  Thank you for choosing Hero, a freedConn multi-scenario bluetooth intercom headset .   By purchasing FreedConn’s  products, you will get the most intimate protection and the most hassle-free after-sales. All the products we present to you are manufactured to the highest standards of performance and safety. We also offer a 2-year full warranty as part of our philosophy of customer service and customer satisfaction. We hope that your purchase will bring you high-quality experience for many years.Safety tips:*Wearing a FreedConn headset while riding will reduce your ears' ability to pick up ambient sounds. Listening to music at maximum volume for a long time, with the addiction of temporary adaptation, will prevent a person from hearing soft sounds, which may lead to permanent hearing damage.Warm reminder:*In order to enable you to obtain the best sound quality experience, it is recommended that you ensure the distance between the headset unit and the ears remain within 2 mm during installation.* Please make sure to charge the HERO battery for at least 2 hours before the first use.



 

 
 

 

FCC Warning 

 

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: 

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including 

interference that may cause undesired operation. 

 

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of 

the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential 

installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance 

with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that 

interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television 

reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the 

interference by one or more of the following measures: 

- Reorient or relocate the receiving antenna. 

- Increase the separation between the equipment and receiver. 

-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected. 

-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

 

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the 

user's authority to operate the equipment. 

 
The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure 

condition without restriction. 


